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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:1599 Återvändande av marockanska medborgare utan asylskäl

Hundratals marockanska pojkar och unga män har de senaste åren tagit sig 
olagligt till Sverige. Många lever idag på gatan i ett skuggsamhälle som präglas 
av grov kriminalitet och som utgör ett allt större problem för svenska 
myndigheter.

Trots att antalet asylsökande minskade under 2017 ökade antalet 
ensamkommande asylsökande barn från Marocko jämfört med 2016. I maj 
2016 slöts ett avtal mellan Sverige och Marocko, vilket var tänkt att underlätta 
återvändandet av de marockanska medborgare som saknar asylskäl men ändå 
befinner sig i Sverige.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

Vilka åtgärder har statsrådet redan vidtagit och vad avser statsrådet göra 
framöver för att säkerställa att de marockanska barn och ungdomar som 
befinner sig i Sverige utan asylskäl återvänder till Marocko?

………………………………………

Erik Andersson (M)
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